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Vreau să fac misiune în Africa pentru că știu că acolo 

mă cheamă Dumnezeu. Simt chemarea aceasta de multă 

vreme, mai dinainte să înțeleg ce înseamnă slujire sau misiune. 

Dumnezeu a început să sădească în mine o dorință pt misiune, 

în așa fel încât nici eu nu pot să îmi explic. Simt că e ceva mai 

mare și mai puternic ce mă mînă să renunț la mine și să plec 

pentru Dumnezeu, să lucrez pentru Dumnezeu, să iubesc 

pentru Dumnezeu, să iert pentru Dumnezeu, să sufăr pentru 

Dumnezeu... Să știu că nu mai sunt eu, să știu că nu trăiesc pentru mine, ci pentru El. Să știu că pot să-I 

dau tot ce am în mine mai bun (cu atât mai mult cu cât am ceva ce El a pus în mine). Nu mai pot să stau 

așa, să consider că fac parte din biserică... și să nu trăiesc ca biserica lui Hristos...  

A fost o perioadă în viață mea cînd am sperat așa de mult că o să vină ziua cînd o să merg în 

Africa pentru misiune, dar mult timp nu s-au arătat șanse, așa că am încetat să mai sper. Dar acum, cu 

ocazia aceasta, văd un răspuns clar de la Dumnezeu că eu trebuie să merg. Și tot acum înțeleg perioada 

în care nu am mai sperat la Africa, a fost un timp în care Dumnezeu m-a pregătit și a început o lucrare 

specială în mine, ca să înțeleg ce înseamnă ceea ce am scris mai sus. Nimic din ce fac, chiar ceea ce 

studiez nu mă împlinește mai mult decît să știu că fac ceva pentru Dumnezeu.  

 


